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Protokół Nr IX/24 z sesji Rady Gminy Nowa Ruda, 

która odbyła się dnia 12 grudnia 2024 roku 

w siedzibie Rady Gminy Nowa Ruda 

Sesji Przewodniczyła Bożena Sołek-Muzyka – Przewodnicząca Rady Gminy Nowa Ruda. 

Godzina rozpoczęcia – 12:46 

Godzina zakończenia – 14:26 

Ad.I Przewodnicząca Rady Gminy Nowa Ruda Bożena Sołek-Muzyka powitała radnych i przybyłych 

na sesję gości. Po powitaniu otworzyła obrady IX sesji Rady Gminy Nowa Ruda, oświadczyła, iż 

zgodnie z listą obecności – załącznik nr 1 (do protokołu sesji) w sesji uczestniczy 12 radnych                           

– co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Nieobecny: radny 

Paweł Gargol, radna Agnieszka Ożóg, radny Kamil Sawicki.  

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Marek Bidziński 

2. Paweł Gargol 

3. Michał Groń 

4. Ryszard Grześkowiak 

5. Marcin Jaliński 

6. Katarzyna Majchrzak 

7. Agnieszka Ożóg 

8. Tomasz Pietrzyk 

9. Jacek Podgórski 

10. Urszula Poźniak 

11. Kamil Sawicki 

12. Bartosz Słoninka 

13. Bożena Sołek-Muzyka 

14. Joanna Sypień 

15. Stanisław Wasłowicz 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

a) Adrianna Mierzejewska – Wójt Gminy Nowa Ruda, 
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b) Anna Zawiślak – Zastępca Wójta Gminy Nowa Ruda, 

c) Maria Wojcińska – Sekretarz Gminy Nowa Ruda, 

d) Urszula Brzóska - Skarbnik Gminy Nowa Ruda, 

e) Izabela Słowek - Chorób –  Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych, 

f) Gabriela Koleśnik – Kierownik Referatu Rachunkowości Budżetowej i Dochodów, 

g) Mieszkańcy wsi Wolibórz – lista obecności gości stanowi załacznik nr 2 do protokołu.  

Ad. I.1. Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad. 

Porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 31.10.2024 r.  

3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 15.11.2024 r.  

II. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Nowa Ruda w roku szkolnym 2023/2024. 

III. Podejmowanie uchwał: 

1. w sprawie stawek podatku od środków transportowych, 

2. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu wsi 

Bożków, 

3. zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Nowa Ruda oraz określenia ich obwodów, 

4. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

oraz planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Nowa Ruda na rok 2025, 

5. w sprawie rozpatrzenia petycji, 

6. w sprawie rozpatrzenia petycji, 

7. w sprawie rozpatrzenia petycji, 

IV. Pisemne interpelacje, zapytania. 

V. Wolne wnioski i sprawy różne. 

VI. Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady. 

VII. Zamknięcie obrad IX sesji Rady Gminy Nowa Ruda. 

Przewodnicząca Rady złożyła wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie do 

pkt III, jako pkt 1 projektu uchwały pod nazwą „w sprawie zmiany Uchwały nr 467/LXVII/23 Rady 

Gminy Nowa Ruda z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie budżetu Gminy Nowa Ruda na rok 2024” 
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oraz jako pkt 2 projektu uchwały pod nazwą „w sprawie zmiany Uchwały Nr 468/LXVII/23 Rady 

Gminy Nowa Ruda z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowa Ruda” 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o zmianę porządku obrad.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Bidziński, Michał Groń, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak, Tomasz 

Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Bartosz Słoninka, Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, 

Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Gargol, Agnieszka Ożóg, Kamil Sawicki 

 

Radny Tomasz Pietrzyk, jako przedstawiciel Klubu Radnych „Gmina z Przyszłością” złożył wniosek 

formalny o zdjęcie z porządku obrad IX sesji Rady Gminy Nowa Ruda w dn. 12 grudnia 2024 r. punktu 

dot. podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców wsi Wolibórz z dn. 9 września 

2024 r. o odstąpienie od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego w części obrębu wsi Wolibórz, który stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka poddała pod głosowanie wniosek formalny.   

Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Groń, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak, Tomasz Pietrzyk, Joanna Sypień, Stanisław 

Wasłowicz 

PRZECIW (6) 

Marek Bidziński, Ryszard Grześkowiak, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Bartosz Słoninka, Bożena 
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Sołek-Muzyka 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Gargol, Agnieszka Ożóg, Kamil Sawicki 

 

Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka poinformowała, że w przypadku równej ilości głosów 

„za” i „przeciw” głos decydujący ma przewodniczący obrad w związku z czym wniosek zostaje 

odrzucony.  

Ad. I. 2. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z VII sesji Rady 

Gminy Nowa Ruda z dnia 31 października 2024 roku 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 31 października 2024 roku. 

Wyniki głosowania: 

ZA (12) 

Marek Bidziński, Michał Groń, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak, Tomasz 

Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Bartosz Słoninka, Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, 

Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Gargol, Agnieszka Ożóg, Kamil Sawicki 

Ad. I. 3. Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z VIII sesji Rady 

Gminy Nowa Ruda z dnia 15 listopada 2024 roku 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 15 listopada 2024 roku. 

Wyniki głosowania: 

ZA (12) 

Marek Bidziński, Michał Groń, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak, Tomasz 

Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Bartosz Słoninka, Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, 

Stanisław Wasłowicz 
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NIEOBECNI (3) 

Paweł Gargol, Agnieszka Ożóg, Kamil Sawicki 

 

Ad.II Izabela Słowek – Chorób Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych przedstawiła 

zebranym prezentację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Nowa Ruda w roku szkolnym 

2023/2024, która stanowi załącznik 4 do protokołu.  

 

Ad. III.1 Skarbnik Gminy Urszula Brzóska poinformowała, że  przedstawiony projekt uchwały w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Ruda to przede wszystkim aktualizacja wartości przyjętych 

we wcześniejszych uchwałach, w odniesieniu do terminu realizacji zadań. Następuje korekta 

dochodów i wydatków do poziomu kasowego wykonania zadań i dotyczy programów realizowanych 

w oparciu o środki unijne. Ponadto projekt zawiera zmiany dotyczące wyniku budżetu oraz zasad 

finansowania deficytu, a wynika to z faktu otrzymania dodatkowych 2000000 zł na uzupełnienie 

dochodów gmin w roku 2024 oraz dodatkowych 54000000 zł rezerwy subwencji ogólnej z tytułu 

wydatków wynikających z konieczności naprawy szkód powodziowych, środki te zostają lokowane na 

rok 2025. Szczegóły każdej pozycji zostały przedstawione w uzasadnieniu do projektu uchwały, 

zostały omówione podczas posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów.  

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Zastępca Przewodniczącego  Komisji Budżetu i Finansów Ryszard Grześkowiak  poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 60/VIII/24 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 12 grudnia 2024 r. w sprawie zmiany 

Uchwały nr 467/LXVII/23 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie budżetu 

Gminy Nowa Ruda na rok 2024   

Wyniki głosowania: 

ZA (12) 

Marek Bidziński, Michał Groń, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak, Tomasz 

Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Bartosz Słoninka, Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, 

Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Gargol, Agnieszka Ożóg, Kamil Sawicki 
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Ad. III. 2 Skarbnik Gminy Urszula Brzóska oznajmiła, że  uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej to wartość wynikowa, jeżeli chodzi o zmiany dokonywane w budżecie w roku 

2024. Dokonano zmian w ramach przedsięwzięć lokując odpowiednio ich realizację pomiędzy latami 

2025 i 2026, są to zadana termomodernizacyjne, zadania realizowane w ramach KPO, dotacja w 

ramach programu Ciepłe Mieszkanie oraz rządowy program odbudowy zabytków. Jednocześnie 

dokonuje się odpowiednich zapisów w zakresie zmian przychodów i rozchodów, dostosowując do 

omawianych wcześniej zmian, czyli zawarcia zmiany pokrycia wyniku lokowanymi wolnymi środkami 

na rozchody z tytułu lokat. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Zastępca Przewodniczącego  Komisji Budżetu i Finansów Ryszard Grześkowiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 61/IX/24 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 12 grudnia 2024 r. w sprawie zmiany Uchwały 

Nr 468/LXVII/23 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nowa Ruda, 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Bidziński, Michał Groń, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak, Tomasz 

Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Bartosz Słoninka, Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, 

Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Gargol, Agnieszka Ożóg, Kamil Sawicki 

 

Ad. III.3 Skarbnik Gminy Urszula Brzóska poinformowała, że przedstawiony projekt zmian stawek 

podatku od środków transportowych zakłada ich wzrost o 15% w stosunku do stawek 

obowiązujących dotychczas. Skutek finansowy dla budżetu gminy to  13479,00 zł.  

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Ryszard Grześkowiak poinformował, że 

komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 



7 

 

 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 62/IX/24 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 12 grudnia 2024 r. w sprawie stawek podatku 

od środków transportowych 

Wyniki głosowania: 

ZA: 1, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Urszula Poźniak 

PRZECIW (9) 

Marek Bidziński, Michał Groń, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak, Tomasz 

Pietrzyk, Jacek Podgórski, Bartosz Słoninka, Joanna Sypień 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Gargol, Agnieszka Ożóg, Kamil Sawicki 

 

Ad. III.4 Główny specjalista ds. planowania i zagospodarowania przestrzennego Kamila Szydełko 

wyjaśniła, że przedstawiona uchwała jest aktem prawa miejscowego, która kończy procedurę 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu wsi Bożków. Projekt 

tego planu został sporządzony zgodnie z ustaleniami studium, obejmuje przepisy ogólne oraz 

przepisy szczegółowe mpzp. Projekt zawiera dwa załączniki graficzne, które przedstawiają 

poszczególne przeznaczenie działek, załącznik nr 3 mówi o rozstrzygnięciu i sposobie rozstrzygnięcia 

uwag, które były składane podczas czterech wyłożeń projektu. 

Radny Tomasz Pietrzyk poinformował, że podczas przygotowywania się do dzisiejszego dnia nie 

planował w tym punkcie zabierać głosu, aby radni sami ocenili temat uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Bożków we własnym zakresie. Ten plan uchwalany jest już od 

bardzo długiego czasu ponad 4,5 lat, w tym czasie radny przystąpił do aktywnego działania przeciwko 

uchwaleniu tego planu i do dziś nie zmienił swego zdania, był wnioskodawcą dwóch petycji, które 

były rozstrzygane przez Radę Gminy Nowa Ruda i z mniejszym lub większym żalem przyjmuje ten 

werdykt, jednak należy mieć świadomość, że ten plan nie spotyka się  z przychylnością mieszkańców 
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Bożkowa, dlatego też radny jest przeciwny. Chciałby odnieść się do słów Wójta Gminy Nowa Ruda 

Adrianny Mierzejewskiej, aby sprostować kilka rzeczy, mianowicie: nie rozwieszał plakatów we wsi 

Bożków, w których była informacja, że Wójt Gminy hamuje rozwój tej wsi. Pani Wójt we 

wcześniejszych latach zrobiła dużo dobrego dla Bożkowa i nikt jej tego absolutnie nie odbiera i to jest 

zły adresat tych zarzutów. Padł również taki argument, że to radny wydłużył procedurę uchwalania 

mpzp dla Bożkowa – uchwała o przystąpieniu do sporządzenia tego planu została podjęta radnych 

poprzedniej kadencji w dniu 29 kwietnia 2020 roku, natomiast radny skierował pierwsze pismo w 

sprawie planu do Rady Gminy Nowa Ruda w styczniu 2023 r., przez trzy lata nie zabierał głosu, a 

zarzuca mu się, że to on wydłuża tę procedurę. Co zatem działo się w tym czasie? Radny nie był 

aktywnie działający społecznie w tym czasie, nie zajmował stanowiska sołtysa wsi Bożków ani 

radnego gminy, a swój sprzeciw zgłaszał, jako osoba indywidualna. Padł także argument, że przez to 

mieszkańcy nie mogli realizować swoich planów budowlanych, a w tym samym czasie od 2020 roku 

do 2023 roku wpływały do gminy wniosku o warunki zabudowy i to nie radny podejmował decyzje 

administracyjne w tej kwestii.  

Przewodnicząca Rady Bożena Sołek – Muzyka poprosiła radnego Tomasza Pietrzyka, aby przeszedł 

do meritum sprawy i wypowiadał się w temacie planu zagospodarowania przestrzennego dla wsi 

Bożków.  

Radny Tomasz Pietrzyk dodał, że odnosi się do słów, które wcześniej padły podczas posiedzenia 

komisji i nie jest prowodyrem  i prowokatorem całego zajścia. Razem z mieszkańcami wyrażają swoje 

zdanie, wpłynęło niemal 40 uwag do mpzp dla Bożkowa na przestrzeni tylu lat i nie wzięły się z 

niczego, a autorem tych wszystkich uwag nie był Tomasz Pietrzyk. To jest nawet symboliczne, że w 

dniu, w którym rozstrzyga się sprawa Bożkowa, która była jedną z ważniejszych spraw poprzedniej 

kadencji ma swój koniec dzisiaj, gdzie mieszkańcy kolejnego sołectwa Gminy Nowa Ruda przychodzą 

walczyć o swoje sprawy.  

Przewodnicząca Rady Gminy Bożena Sołek – Muzyka odpowiedziała, że końcowa wypowiedzi nie 

dotyczyła planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego obrębu wsi Bożków. Tu należy 

przypomnieć o pięciominutowych wystąpieniach dokładnie związanych z podejmowanym tematem. 

Był czas na komisjach odnośnie rozmów, to jest miejsce gdzie rzeczywiście następuje wymiana 

poglądów, wymiana argumentacji i nie należy przenosić tego na forum sesji.  

Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska poprosiła, aby swoje pretensje przenosić na 

posiedzenia komisji, bo tam są poruszane te tematy i tam można było się też odnieść. Nie ma 

konieczności pokazywać mieszkańcom, że mamy do siebie żal albo uwagi.  
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Radny Tomasz Pietrzyk zabrał głos ad vocem informując, że nie powinno się takich rzeczy wynosić 

na forum natomiast to radny został pierwszy zaatakowany podczas posiedzenia komisji i uważa, że 

mieszkańcy oglądając transmisję sesji Rady Gminy Nowa Ruda, bo mają do tego dostęp, mają prawo 

wiedzieć, jak to przebiega i jak to wygląda.  

Więcej pytań nie było. Więcej uwag nie zgłaszano.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Stanisław Wasłowicz poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 62/IX/24 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 12 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu wsi Bożków 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

ZA (6) 

Ryszard Grześkowiak, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Bartosz Słoninka, Bożena Sołek-Muzyka, 

Stanisław Wasłowicz 

PRZECIW (4) 

Michał Groń, Katarzyna Majchrzak, Tomasz Pietrzyk, Joanna Sypień  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marek Bidziński, Marcin Jaliński  

NIEOBECNI (3) 

Paweł Gargol, Agnieszka Ożóg, Kamil Sawicki 

Ad.III.5 Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Izabela Słowek-Chorób poinformowała, 

że przyjęcie proponowanej zmiany w planie sieci szkół publicznych podstawowych jest podyktowane 

założeniem publicznej szkoły podstawowej w miejscowości Wolibórz, która rozpocznie swoją 

działalność od 1 września 2025 roku. Plan sieci w pozostałych zakresach nie ulga zmianie poza tym, 

że w miejscowość Wolibórz zostaje wyłączona z obwodu szkoły podstawowej w Jugowie. 

Zaproponowana sieć szkół podstawowych nie wprowadza zmian w trasach dotychczas 

organizowanego dowozu uczniów i jest propozycją optymalną, uwzględniającą wszystkie 

uwarunkowania, w tym również społeczne i historyczne w zakresie edukacji dzieci. Uczniom 

zamieszkałym w Woliborzu, którzy zapisali się w ostatnim roku szkolnym 24/25 i wcześniej 
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uczęszczającym do szkoły podstawowej w Jugowie dojeżdżającym z miejscowości Wolibórz będzie 

zapewniony bezpłatny transport do czasu ukończenia przez nich edukacji w tej szkole. Od roku 

szkolnego 25/26 dla mieszkańców Woliborza szkołą obwodową stanie się szkoła podstawowa w 

Woliborzu. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Dolnośląskiego Kuratora Oświaty, która została 

wyrażona w piśmie nr DW.542.5.2024.DS.1 z dnia 20 listopada 2024 r.  

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Urszula Poźniak poinformowała, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 63/IX/24 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 12 grudnia 2024 r. zmieniająca uchwałę w 

sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Nowa 

Ruda oraz określenia ich obwodów.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

ZA (12) 

Marek Bidziński, Michał Groń, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak, Tomasz 

Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Bartosz Słoninka, Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, 

Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Gargol, Agnieszka Ożóg, Kamil Sawicki 

Ad.III.6 Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka oznajmiła, że zgodnie z §22ust. 4 uchwały Nr 

388/LIII/18 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 27 września 2018 roku w sprawie Statutu Gminy Nowa 

Ruda (Dz. Urz. Woj. Dolnośląskiego z dnia 11 października 2018 roku poz. 4899 ze zm.) 

przewodniczący komisji w czwartym kwartale każdego roku, przedstawiają ramowy plan pracy do 

zatwierdzenia Radzie Gminy Nowa Ruda. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano.  

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 64/IX/24 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 12 grudnia 2024 r. zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków  i Petycji oraz planów pracy stałych Komisji Rady 
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Gminy Nowa Ruda na rok 2025 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

ZA (12) 

Marek Bidziński, Michał Groń, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak, Tomasz 

Pietrzyk, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Bartosz Słoninka, Bożena Sołek-Muzyka, Joanna Sypień, 

Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Gargol, Agnieszka Ożóg, Kamil Sawicki 

Ad.III.7 Sekretarz Gminy Maria Wojcińska poinformowała, że w dniu dzisiejszym procedowana jest 

uchwała w sprawie uznani petycji za bezzasadną, dlatego też należy pokrótce przypomnieć sposób 

procedowania tego planu oraz nawiązać do ustaleń Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Dnia 12 

listopada br. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która miała na celu 

zaopiniować tę petycję dotyczącą odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w części wsi Wolibórz, komisja po 

rozmowie z zaproszonymi gośćmi, zapoznaniu się z wyjaśnieniami Wójta Gminy Nowa Ruda wzięła 

pod uwagę to, że 25 października zeszłego roku Rada Gminy Nowa Ruda podjęła uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu, w związku ze skargą mieszkańców wsi Wolibórz 

dot. realizacji przedsięwzięć polegających na budowie elektrowni słonecznej, budowie farmy 

fotowoltaicznej, która to wpłynęła do Wójta Gminy Nowa Ruda. W uzasadnieniu do tamtej uchwały 

podano, że jest ona wynikiem uwzględnienia wniosków mieszkańców w sprawie ograniczenia 

możliwości realizacji inwestycji o charakterze przemysłowym, na duża skalę na terenie wsi oraz 

ochrona gruntów użytkowanych rolniczo, cennych krajobrazowo i określanych, jako rolniczo-leśne w 

kierunkach polityki przestrzennej Gminy Nowa Ruda, które są przedstawione w studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. Dnia 31 października 2023 roku 

zawarto umowę z pracownią urbanistyczną, która przystąpiła do sporządzenia tego planu dla części 

wsi Wolibórz. Po uzyskaniu wszystkich niezbędnych uzgodnień, opinii do projektu mpzp dla części 

wsi Wolibórz oraz opracowania prognozy skutków finansowych uchwalenia tego planu, 29 kwietnia 

br. Wójt Gminy Nowa Ruda rozpoczął konsultacje społeczne ww. projektu do 28 maja 2024 r. Te 

konsultacje polegały na zbieraniu uwag wyłożeniu do publicznego wglądu planu, zorganizowano 

spotkanie otwarte, dyżur projektanta, we wsi Wolibórz odbyło się zebranie wiejskie. Wpłynęły uwagi 

indywidualne, które dotyczyły głównie możliwości dopuszczenia zabudowy mieszkaniowej i usług, 
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pod zalesienia oraz tereny pod produkcję energii, w tym instalacji odnawialnych źródeł energii. 

Zapisy w studium nie dopuszczają możliwości zmiany przeznaczenia na wnioskowanych działkach z 

terenu użytkowania rolniczego na tereny zabudowy jednorodzinnej, usług oraz na tereny pod 

zalesienie. Z uwagi na powyższe, w wyniku uwzględnienia części uwag o charakterze indywidualnym, 

które zostały zgłoszone do tego planu, doszło do zmniejszenia powierzchni obszaru objętego 

projektem planu o około 15 hektarów. Gmina Nowa Ruda dała możliwość stronom zapoznania się z 

projektem planu i wniesienia uwag, projekt ten odpowiada wnioskowi mieszkańców, którzy obawiali 

się powstania w terenie przemysłowych farm fotowoltaicznych, zaburzających walory krajobrazowe 

wsi Wolibórz. Poza tym będzie istniała możliwość wprowadzenia zmian w czasie powstawania 

nowego planu ogólnego dla Gminy Nowa Ruda, w tym także dla wsi Wolibórz, tworzone dokumenty 

planistyczne nie są stałe i podlegają zmianie. Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 

powstaje po to, aby uporządkować politykę urbanistyczną na terenie gminy, aby nie ponosić 

ogromnych kosztów doprowadzenia niezbędnej infrastruktury do pojedynczych gospodarstw oraz 

umożliwić gminie ubieganie się o środki zewnętrzne na wybudowanie pełnej infrastruktury w 

miejscach, gdzie jeszcze jej nie ma – np. kanalizacja czy gazociąg. Należy również pamiętać o tym, że  

osoba, która sporządzała miejscowy plan, włożyła ogrom pracy w jego przygotowanie, Gmina Nowa 

Ruda poniosła też koszty, dlatego odstąpienie od uchwalenia tego planu byłoby w tej chwili 

niezasadne, należy tę procedurę dokończyć. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji trzema głosami „za”, 

dwoma głosami „wstrzymuję się”, przy dwóch nieobecnych członkach komisji uznała petycję złożoną 

przez mieszkańców wsi Wolibórz za bezzasadną.  

Radny Tomasz Pietrzyk poinformował, że na początku sesji klub radnych Gmina z Przyszłością złożył 

wniosek formalny o zdjęcie tego punktu z porządku obrad. Motywowano to tym, że mieszkańcy 

uważają, że ich głos nie do końca został wysłuchany i chcieliby dodać do tego projektu swoje uwagi, 

dlatego jeżeli wnioskodawcy lub mieszkańcy chcieliby się wypowiedzieć w tym temacie to jest prośbą 

o udostępnienie im głosu.  

Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka poinformowała, że zgodnie z zapisami Statutu Gminy 

Nowa Ruda istnieje możliwość zabrania głosu przez przedstawicieli społeczności, jednak warunek 

jest taki, że odbędzie się to przy braku sprzeciwu wszystkich radnych. Dlatego też jeżeli przedstawiciel 

obecnych osób chce zabrać głos to należy złożyć wniosek formalny o możliwości jego zabrania.  

Przewodnicząca Rady złożyła wniosek formalny o możliwość zabrania głosu przez przedstawicieli 

przybyłych na sesję gości.  
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Głosowano w sprawie: 

Wniosek formalny o możliwość zabrania głosu przez mieszkańców wsi Wolibórz.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marek Bidziński, Michał Groń, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak, Tomasz Pietrzyk, Jacek 

Podgórski, Urszula Poźniak, Joanna Sypień 

PRZECIW (2) 

Bożena Sołek-Muzyka, Stanisław Wasłowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ryszard Grześkowiak, Bartosz Słoninka 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Gargol, Agnieszka Ożóg, Kamil Sawicki 

Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka poinformowała, że wystąpienie może trwać do 5 minut 

i powinno dotyczyć danej uchwały.  

Mieszkaniec wsi Wolibórz Pan Grzegorz Kołacz powiedział, że nie będzie zabierał merytorycznie 

głosu, co do argumentów, które zostały przedstawione, natomiast chciałby zapytać radnych, z 

którymi nie miał okazji porozmawiać mimo usilnych starań o spotkanie, jak to możliwe, aby w XXI 

wieku, w państwie demokratycznym, w samorządzie gminnym w Nowej Rudzie, że na podstawie 

petycji złożonej i podpisanej przez 150 mieszkańców wsi Wolibórz podejmuje się taką poważną 

decyzję o przystąpieniu do prac nad miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego i to 

tylko dla obszaru części wsi Wolibórz, obszaru który jest uprawiany i zarządzany przez rolników. 

Mieszkańcy podejmując informację o prowadzonych pracach, uczestniczyli w nich, złożyli stosowną  

petycję, podpisaną przez 150 mieszkańców wsi Wolibórz i została ona zlekceważona przez władze 

Gminy Nowa Ruda. Dlaczego tak się dzieje? Dlaczego, jakie macie Państwo moralne prawo czy 

jakiekolwiek prawo np. radni z innych miejscowości do decydowania o losie właścicieli 

nieruchomości rolnych we wsi Wolibórz. Pytanie szczególnie do pani Przewodniczącej, bo zostało do 

niej złożone pismo o odpowiedź na naszą petycję i odpowiedzi nie udzielono w ustawowym  90 

dniowym terminie, ten termin minął 9 grudnia. Rada Gminy jest zapracowana, nie miała czasu zająć 

się petycją podpisaną przez 150 mieszkańców Woliborza, jak to możliwe, że państwo tak to 

lekceważą? Nie ma przypadku w jakiejkolwiek innej gminie w kraju, żeby mieszkańcy tej samej gminy 
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nie dogadali się miedzy sobą na etapie rozmów, konsultacji, jakiś ustępstw doprowadzających do 

kompromisu. Państwo tak usztywnili swoje stanowisko, które nawet było widoczne w reprezentacji 

Przewodniczącej Rady, która podjęła na podstawie zapisów statutu, żeby ten punkt z porządku obrad 

ściągnąć. On był jakąś formą kompromisu, która by pozwoliła na prowadzenie dalszych rozmów i 

poszukania płaszczyzny, bo przecież mieszkańcy Woliborza nie są tacy, że przyjdą i będą straszyć 

kogokolwiek, bo to nie są te czasy. Natomiast rolników w Woliborzu jest tylu, ilu jest i przyjechali 

prawie wszyscy, których ten temat dotyczy i dlaczego ten temat dotyczy tylko rolników z Woliborza, 

a nie innych ze Świerk, Czerwieńczyc, z innym miejscowości, Krajanowa itd. Tylko w Woliborzu rolnicy 

są karani za nieposłuszeństwo czy co rolnicy zrobili, że Państwo w taki sposób ich traktują, że Pani 

Przewodnicząca nie chciała się z nami spotkać, nie odpisała na pismo, które do niej trafiło. Pismo 

trafiło też do Pani Wójt, która chociaż tyle zrobiła, że odpowiedziała na to pismo, uznała się za 

niewłaściwego adresata tej petycji. To wszystko nie służy temu, żebyśmy się dogadali tylko po to, 

żebyśmy walczyli, Państwo zaczynacie wojenkę na samym dole tutaj. Proszę o ustosunkowanie się.  

Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka poprosiła rozmówcę o pozostanie przy mikrofonie. 

Odpowiedziała, że jako wieloletni samorządowiec powinien Pan wiedzieć, że zgodnie z procedurą 

wpłynięcia petycji do biura Rady Gminy Nowa Ruda – nad petycją w pierwszej kolejności prace 

podejmuje Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, nie robi tego jednoosobowo przewodniczący rady, 

który jest osobą do reprezentowania rady natomiast nie podejmowania decyzji, którą podejmują 

wszyscy radni. Zgodnie z zaszeregowaniem, robi to Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, która wyraża  

swoją opinię – tylko opinię, co nie wiąże się z dalszym procedowaniem. Czy to będzie opinia 

pozytywna czy negatywna, dalsze procedowanie trwa, decyzję podejmują wszyscy radni podczas 

głosowania nad projektem uchwały na sesji Rady Gminy Nowa Ruda. W momencie, kiedy wpłynęła 

petycja została ona skierowana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i ona od tego czasu ją proceduje, 

co też się zadziało, bo komisja obradowała i na te obrady został Pan zaproszony i uczestniczyli w niej 

inni mieszkańcy sołectwa Wolibórz. Zadaje Pan pytanie dlaczego i jak to jest możliwe, że podejmuje 

się decyzje, co do poszczególnych sołectw i tu należy przypomnieć, że skład rady jest 

piętnastoosobowy i to nie każdy radny podejmuje decyzję odnośnie swojego sołectwa tylko 

większością głosów robią to wszyscy radni, zgodnie z zapisami statutu. Jeżeli jest sytuacja takiej samej 

ilości głosów za i przeciw – decyzję podejmuje przewodniczący. Proszę nie wprowadzać przybyłych 

mieszkańców  oraz zgromadzonych osób w błąd, że nie chciałam się z Panem spotkać, to jest 

kłamstwo, ponieważ Przewodnicząca Rady jest do dyspozycji mieszkańców w każdy wtorek, 

zadzwonił Pan z zapytaniem do biura Rady Gminy Nowa Ruda z prośbą o wyznaczenie terminu 
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spotkania, zostały wyznaczone dwa dni, zadzwonił Pan w momencie, w którym wykonując swoje 

obowiązku służbowe, byłam na wycieczce z młodzieżą ze szkoły we Wrocławiu, co można sprawdzić. 

Dlatego też zostały Panu zaproponowane dwa wolne terminy przed dzisiejszą sesją, gdzie możliwe 

było spotkanie i to nie w określonej ilości czasy tylko ile trzeba by było i stwierdzenie, że nie chciałam 

się spotkać jest czystym mataczeniem i wprowadzaniem w błąd, proszę tego nie robić. Ja się spotkać 

chciałam, ale to Pan stwierdził, że jeżeli nie dostosuję się do Pana terminów to Pan stwierdzi, że ja 

nie chciałam. Jeżeli mówimy o demokratycznym podejściu do każdego problemu to proszę to 

uszanować, a nie obarczać poszczególne jednostki z Rady Gminy Nowa Ruda, poszczególnych 

radnych winą za to, że są zobligowani przepisami prawa do zagłosowania za, przeciw lub wstrzymuję 

się. 

Pan Grzegorz Kołacz dodał ad vocem, że rozumie belferski styl Przewodniczącej Rady, ale nie jest 

uczniem w szkole. 

Pani Bożen Sołek – Muzyka poprosiła o nie mówienie odnośnie belferskiego stylu. W momencie,  

kiedy Pan wypowiadał się atakując moją osobę, próbując zdyskredytować mnie jako radną, która 

wypełnia swoje obowiązki i jako Przewodniczącą Rady Gminy, ja uszanowałam Pana zdanie, a moje 

jest takie, jakie w tym momencie przekazałam i proszę nie mówić, że to jest belferski styl, tu padają 

konkretne fakty, a nie mijanie się z prawdą.  

Pan Grzegorz Kołacz odpowiedział, że on podaje fakty, a zarzuca mu się mataczenie i manipulowanie, 

więc oświadcza, że propozycja spotkania na 14 grudnia, kiedy sesja jest zaplanowana na 12 grudnia 

jest nieporozumieniem, a tak zostało zrobione. Proszę Panią, aby nie wprowadzać ludzi w błąd, bo 

być może pracownicy mnie inaczej poinformowali. Wykonałem do Pani osobiście kilka telefonów, ale 

Pani zablokowała mój numer.  

Pani Bożena Sołek -  Muzyka odpowiedziała, że po raz kolejny mija Pan się z prawdą w sprawie, bo 

można skonfrontować się z panią inspektor z biura Rady Gminy Nowa Ruda – został Panu 

zaproponowany termin 12 grudnia przed obradami sesji, a następnie 10 grudnia i to były terminy 

przed planowaną sesją. Byłoby to kuriozalne, aby któremukolwiek z mieszkańców w sytuacji, kiedy 

spotkanie ma dotyczyć tematów, które mają być obradowane na sesji proponować termin spotkania 

po tej sesji. Proszę szanować, albo delikatnie udawać, że Pan szanuje moją inteligencję. 

Sekretarz Gminy Maria Wojcińska wyjaśniła, że jeżeli chodzi o spotkanie z Przewodnicząca Rady to 

pani inspektor z biura Rady Gminy Nowa Ruda również konsultowała ze mną te terminy i była mowa, 

że będzie to dzień 12 grudnia, a następnie 10 grudnia, żaden termin późniejszy nie wchodził w grę. 
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Należy wyjaśnić także na forum coś, co się w tej dyskusji przejawia, a mianowicie petycja wpłynęła 

do Wójta Gminy Nowa Ruda, jak i do Rady Gminy Nowa Ruda. Jeżeli celem petycji jest odstąpienie 

od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego to właściwym adresatem 

jest Rada Gminy Nowa Ruda, ponieważ wójt nie ma nic do podejmowania uchwał, w sensie 

formalnym, w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu. Petycje rozpatruje się 

rzeczywiście w terminie  trzech miesięcy, do biura Rady Gminy Nowa Ruda wpłynęła ona 11 września 

br. i akurat tak organizacyjnie ustalono termin sesji na 12 grudnia br., więc niezwłocznie po 

dzisiejszym głosowaniu na pewno otrzyma Pan odpowiedź, jest to termin tak zwany instrukcyjny, 

może się zdarzyć taka sytuacja, jak dzisiaj, że odpowiedź przyjdzie z datą jutrzejszą. Należy podkreślić 

jeszcze raz, że wszystkie konsultacje, cała procedura została sporządzona zgodnie z prawem i jeżeli 

Państwo w swojej petycji wrześniowej składają coś w rodzaju wniosku o odstąpienie to czas na 

składanie takich wniosków był w kwietniu, w maju tego roku i jedyne, co teraz można zrobić to 

procedować dzisiaj tą uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji i to może zrobić Rada Gminy Nowa 

Ruda.  

Radny Ryszard Grześkowiak powiedział, że jest przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

chciałby poinformować, że komisja dwukrotnie pochylała się na tym wnioskiem, wysłuchano pani 

prawnik, która reprezentowała mieszkańców Woliborza, których także wysłuchano, a na drugim 

spotkaniu obecna była pani, która sporządzała ten plan zagospodarowania przestrzennego i pan 

Grzegorz również w tych spotkaniach uczestniczył. Komisja zapoznała się z obiema opiniami i nikt nie 

został zlekceważony. 

Więcej pytań nie było. Więcej uwag nie zgłaszano.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ryszard Grześkowiak poinformował, że petycja 

została uznana za bezzasadną.  

Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka wyjaśniła w celu uniknięcia nieporozumień zanim radni 

podejmą decyzję odnośnie głosowania, że jeżeli ktoś zagłosuje „za” to znaczy, że uzna petycję za 

bezzasadną, „przeciw” to znaczy, że uzna, że jest ona zasadna i trzecia możliwość to „wstrzymanie 

się” od głosu. Czy każdy z  Państwa radnych rozumie kwestię związaną z głosowaniem?  

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 65/IX/24 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 12 grudnia 2024 r. w sprawie rozpatrzenia 

petycji.  
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Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

ZA (7) 

Marek Bidziński, Ryszard Grześkowiak, Jacek Podgórski, Urszula Poźniak, Bartosz Słoninka, Bożena 

Sołek-Muzyka, Stanisław Wasłowicz 

PRZECIW (5) 

Michał Groń, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak, Tomasz Pietrzyk, Sypień Joanna 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Gargol, Agnieszka Ożóg, Kamil Sawicki 

Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka stwierdziła, że Rada Gminy Nowa Ruda uznała petycję 

za bezzasadną.  

Ad.III.8 Sekretarz Gminy Maria Wojcińska poinformowała, że w tym punkcie proceduje się uznanie 

petycji za bezzasadną. W dniu 28 października br. odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, jej członkowie uznali, że wybudowanie sklepu Dino we wsi Wolibórz przyniesie mieszkańcom 

szereg korzyści, takich jak oszczędność czasu czy pieniędzy, nowe miejsca pracy. Da możliwość 

zrobienia większych zakupów osobom starszym czy wykluczonym komunikacyjnie. Dodatkowo są 

mieszkańcy Woliborza, którzy deklarują, że chcieliby, aby w ich miejscowości powstał tego typu sklep, 

ponieważ na ten moment są zmuszeni wyjeżdżać do innych miejscowości. Funkcjonowanie sklepu 

wielkopowierzchniowego w Gminie Nowa Ruda spowoduje także zwiększenie jej budżetu poprzez 

wpływ podatku od gruntu. Przedstawiony członkom komisji projekt lokalizacji sklepu i miejsc 

parkingowych, według jej oceny, nie spowoduje zagrożenia w ruchu drogowym. Wskazywanym 

zagrożeniom dla dzieci i osób starszych poprzez wzmożony ruch drogowy do marketu i pojazdy 

poruszające się z nadmierną prędkością można zapobiec za pomocą postawienia odpowiednich 

znaków drogowych. Biorąc pod uwagę powyższe argumenty komisja jednogłośnie uznała petycję za 

bezzasadną.  

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ryszard Grześkowiak poinformował, że petycja 

została uznana za bezzasadną.  

Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka po raz kolejny wyjaśniła w celu uniknięcia 

nieporozumień zanim radni podejmą decyzję odnośnie głosowania, że jeżeli ktoś zagłosuje „za” to 

znaczy, że uzna petycję za bezzasadną, „przeciw” to znaczy, że uzna, że jest ona zasadna i trzecia 
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możliwość to „wstrzymanie się” od głosu. Czy każdy z  Państwa radnych rozumie kwestię związaną z 

głosowaniem?  

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 66/IX/24 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 12 grudnia 2024 r. w sprawie rozpatrzenia 

petycji.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

ZA (8) 

Michał Groń, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak, Tomasz Pietrzyk, Jacek 

Podgórski, Bartosz Słoninka, Joanna Sypień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marek Bidziński, Urszula Poźniak, Bożena Sołek-Muzyka, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Gargol, Agnieszka Ożóg, Kamil Sawicki 

Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka stwierdziła, że Rada Gminy Nowa Ruda uznała petycję 

za bezzasadną.  

Ad.III.9 Sekretarz Gminy Maria Wojcińska przedstawiła argumenty, które padły podczas posiedzenia 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – komisja po rozmowie z zaproszonymi gośćmi uznała, że podjęte 

działania dotyczące stworzenia planu dla tej działki są próbą zablokowania inwestycji osobie 

prywatnej, decydując o jej przeznaczeniu pomijając wolę właściciela. Proces wyłączenia jednej 

działki z możliwości budowy sklepów wielkopowierzchniowych spowoduje zniechęcenie przyszłych 

przedsiębiorców do inwestowania w Gminie Nowa Ruda. Wskazano także na atut położenia działki 

numer 829 przy głównej drodze, czyli w miejscu odpowiednim do tego typu inwestycji. Poza tym 

chęć wybudowania sklepu Dino we wsi Wolibórz potwierdza, że jest to wieś rozwojowa i atrakcyjna 

dla przedsiębiorców.  

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ryszard Grześkowiak poinformował, że petycja 

została uznana za bezzasadną.  

Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka po raz trzeci wyjaśniła w celu uniknięcia nieporozumień 

zanim radni podejmą decyzję odnośnie głosowania, że jeżeli ktoś zagłosuje „za” to znaczy, że uzna 
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petycję za bezzasadną, „przeciw” to znaczy, że uzna, że jest ona zasadna i trzecia możliwość to 

„wstrzymanie się” od głosu. Czy każdy z  Państwa radnych rozumie kwestię związaną z głosowaniem?  

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała Nr 67/IX/24 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 12 grudnia 2024 r. w sprawie rozpatrzenia 

petycji.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

ZA (8) 

Michał Groń, Ryszard Grześkowiak, Marcin Jaliński, Katarzyna Majchrzak, Tomasz Pietrzyk, Jacek 

Podgórski, Bartosz Słoninka, Joanna Sypień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marek Bidziński, Urszula Poźniak, Bożena Sołek-Muzyka, Stanisław Wasłowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Gargol, Agnieszka Ożóg, Kamil Sawicki 

Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka stwierdziła, że Rada Gminy Nowa Ruda uznała petycję 

za bezzasadną.  

Ad. IV. Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka poinformowała, że do biura Rady Gminy Nowa 

Ruda nie wpłynęły interpelacje i zapytania.  

Ad. V Brak wolnych wniosków, spraw różnych. 

Ad. VI Przewodnicząca Rady Bożena Sołek-Muzyka przypomniała o zbliżającym się terminie 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu i Finansów, a w dniu dzisiejszym radni podjęli 

decyzję o chęci kontynuacji rozmów w sprawie transportu na terenie Gminy Nowa Ruda i poprosiła 

radnych o aktywny udział w posiedzeniach.  

Ad. VI Wobec braku dalszych głosów w dyskusji i wyczerpaniu porządku sesji, o godz. 14:26 

Przewodnicząca Rady podziękowała za obrady i zamknęła IX sesję Rady Gminy Nowa Ruda. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Kornelia Łaptuch 
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/Na oryginale podpisano: Przewodnicząca Rady Bożena Sołek- Muzyka/ 


